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Komisja Finansów Publicznych obradująca pod przewodnictwem posła Andrzeja 
Szlachty (PiS), przewodniczącego Komisji, dokonała zmian w składach osobo-
wych podkomisji stałych:

– do monitorowania systemu podatkowego,
– do kontroli realizacji budżetu,
– do monitorowania wykorzystania środków unijnych.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Ksenia Angierman-Kozielska, Jakub 
Krowiranda, Łukasz Żylik – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych.
Przewodniczący poseł Andrzej Szlachta (PiS):

Dzień dobry państwu. Witam państwa na posiedzeniu Komisji Finansów Publicznych. 
Stwierdzam kworum. 
Porządek dzisiejszego posiedzenia przewiduje zmiany w składach osobowych podko-

misji stałych: do monitorowania systemu podatkowego, do kontroli realizacji budżetu, 
do monitorowania wykorzystania środków unijnych. Proponuję  jeszcze  jeden punkt: 
obsadzenie przewodniczącego podkomisji  stałej do monitorowania systemu podatko-
wego. Jako jej przewodniczący złożyłem rezygnację.
Czy są uwagi do porządku dziennego z tą propozycją poszerzenia porządku o wybór 

przewodniczącego  podkomisji  do monitorowania  systemu  podatkowego? Nie  słyszę. 
Wobec niezgłoszenia wniosków odnośnie do porządku dziennego stwierdzam jego przy-
jęcie. Proszę państwa, okazuje się, że zmiany dotyczące podkomisji stałej do monitoro-
wania systemu podatkowego są już przewidziane w porządku dziennym. Przystępujemy 
do jego realizacji.
Uprzejmie informuję, że w kilku podkomisjach naszej Komisji pojawiły się wakaty. 

Proponuję uzupełnienie składów podkomisji zgodnie z ustaleniami parytetowymi. W pod-
komisji stałej do monitorowania systemu podatkowego jest wakat po mnie, bo złożyłem 
rezygnację. Proszę przedstawiciela Prawa i Sprawiedliwości o zgłoszenie kandydatur.

Poseł Jan Szewczak (PiS):
Chciałem  zgłosić  pana  Łukasza  Schreibera  na przewodniczącego  podkomisji  stałej 
do monitorowania systemu podatkowego.

Przewodniczący poseł Andrzej Szlachta (PiS):
Czy są jakieś inne kandydatury? Czy jest sprzeciw wobec wybrania kolegi Łukasza Schre-
ibera na przewodniczącego? Nie słyszę. Przewodniczącym podkomisji stałej do monito-
rowania systemu podatkowego został pan Łukasz Schreiber. Gratuluję.
Przepraszam, pospieszyłem się. Podkomisja zbierze się i wybierze przewodniczącego. 

Przedstawiłem jedynie propozycję. To są trudne początki kierowania Komisją. Proszę 
bardzo.
W podkomisji stałej do kontroli realizacji budżetu są dwa wakaty: po pani poseł Elż-

biecie Stępień z Nowoczesnej oraz po śp. pośle Rafale Wójcikowskim z klubu Kukiz’15. 
Proszę przedstawicieli tych klubów o zgłaszanie kandydatów. 
Bardzo proszę, pani przewodnicząca.

Poseł Paulina Hennig-Kloska (N):
W imieniu klubu Nowoczesna chciałam zgłosić pana posła Michała Jarosa.
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Przewodniczący poseł Andrzej Szlachta (PiS):
Pan poseł jest obecny. Czy wyraża zgodę?

Poseł Michał Jaros (N):
Szanowny panie przewodniczący, oczywiście wyrażam zgodę.

Przewodniczący poseł Andrzej Szlachta (PiS):
Proszę o propozycję z klubu Kukiz’15.

Poseł Grzegorz Długi (Kukiz15):
Zgłaszam pana posła Jakuba Kuleszę, którego nie ma na sali, ale wyraził zgodę.

Przewodniczący poseł Andrzej Szlachta (PiS):
Pan poseł potwierdził, że poseł Kulesza wyraził zgodę. Czy jest sprzeciw wobec tej kan-
dydatury? Nie ma sprzeciwu. Stwierdzam, że Komisja uzupełniła skład podkomisji stałej 
do kontroli budżetu.
W podkomisji stałej do monitorowania wykorzystania środków też są dwa wakaty: 

po pośle Sylwestrze Tułajewie z Prawa i Sprawiedliwości oraz po pośle Tomaszu Rzym-
kowskim z klubu Kukiz’15. Proszę przedstawicieli klubów Prawo i Sprawiedliwość oraz 
Kukiz’15 o zgłaszanie kandydatów.

Poseł Piotr Uściński (PiS):
Chciałem zgłosić posła Marcina Porzucka.

Przewodniczący poseł Andrzej Szlachta (PiS):
Bardzo proszę. Czy pan poseł wyraża zgodę?

Poseł Marcin Porzucek (PiS):
Wyrażam zgodę.

Przewodniczący poseł Andrzej Szlachta (PiS):
Bardzo dziękuję. Czy jest sprzeciw wobec tej kandydatury? Nie słyszę. Pan poseł został 
członkiem podkomisji stałej do monitorowania wykorzystania środków unijnych. Bardzo 
proszę klub Kukiz’15 o przedstawiciela.

Poseł Grzegorz Długi (Kukiz15):
Panie przewodniczący, klub Kukiz’15 proponuje na członka podkomisji pana posła Pawła 
Grabowskiego, który jest obecny na sali.

Przewodniczący poseł Andrzej Szlachta (PiS):
Bardzo dziękuję. Czy pan poseł Grabowski wyraża zgodę? Bardzo dziękuję. Czy  jest 
sprzeciw wobec tej kandydatury? Nie ma sprzeciwu. Stwierdzam, że Komisja uzupełniła 
skład podkomisji stałej do monitorowania wykorzystania środków unijnych.
Na tym wyczerpaliśmy porządek. Pozostała nam sprawa zebrania  się podkomisji 

do monitorowania systemu podatkowego. Bardzo proszę członków podkomisji o zebra-
nie się po posiedzeniu Komisji i wybór przewodniczącego. 
Zamykam posiedzenie. Dziękuję bardzo.


